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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ             Πόρος, 13 Σεπτεμβρίου 2024 

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ     Αρ. Πρωτ.: - 5829 - 

ΔΗΜΟΣ ΠΟΡΟΥ 

Δ/ΝΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ 

ΤΜ. ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ 

ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 

Ταχ. Δ/νση: Πλ. Καραμάνου 7 

Ταχ. Κώδικας: Πόρος 180 20 

Πληροφορίες: Φ. Πρωτόπαπα 

Τηλ.: 2298320514 

e-mail: f.protopapa@poros.gr  ΠΡΟΣ: 

(με ηλεκτρονική αλληλογραφία) 

• κ.κ. Δημοτικούς Συμβούλους 

• κ. Δήμαρχο 

• κ. Γενική Γραμματέα  

 

ΘΕΜΑ: Πρόσκληση σε κατεπείγουσα* συνεδρίαση του Δημοτικού 

Συμβουλίου. 

 

Σας προσκαλώ σε κατεπείγουσα* συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου που θα 

πραγματοποιηθεί την Δευτέρα 16 Σεπτεμβρίου 2024 και ώρα 13:30 στο γραφείο 

Δημάρχου, σύμφωνα με i) τις διατάξεις του ά. 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ 

87/Α/7.6.2010), όπως αντικαταστάθηκε με το ά. 74 του Ν. 4555/2018 (ΦΕΚ 

133/A/19.7.2018) και τροποποιήθηκε με το ά.6 του Ν.5056/2023 , ii) τον Κανονισμό 

Λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου (Απόφαση Δ.Σ. 89/2011), και iii) την υπ’ 

αριθμ. 98 και με αρ. πρωτ. 8182/26.1.2024 Εγκύκλιο του ΥΠΕΣ (ΑΔΑ:9ΝΚ846ΜΤΛ6-
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Π6Λ), για συζήτηση και λήψη Απόφασης στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας 

διάταξης: 

 

1. Λήψη Απόφασης επί του κατεπείγοντος* χαρακτήρα της 21ης συνεδρίασης του 

Δημοτικού Συμβουλίου. 

2. Έγκριση της υπ’ αριθμ. 2/2024 Απόφασης της Επιτροπής Τουριστικής 

Ανάπτυξης & Προβολής. 

 

*Το κατεπείγον έγκειται στο ότι κατόπιν αιτήματος του Προέδρου της 

Τουριστικής Επιτροπής να επανέλθει το θέμα προς συζήτηση στο Δημοτικό 

Συμβούλιο πριν την διεξαγωγή της διεθνούς έκθεσης IFTM  στο Παρίσι που 

διεξάγεται στις 17-19.9.2024,  στην οποία ο Δήμος μας συμμετέχει κάθε χρόνο. 

 

Η Πρόεδρος του Δ.Σ. 

 

Ιωάννα Γρίβα 
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ΠΡΑΚΤΙΚΑ  

21ΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 

ΤΗΣ 16ης-09-2024 

 

ΠΑΡΟΥΣΙΕΣ 

Πρόεδρος (κα Ιωάννα Γρίβα): Καλησπέρα σε όλους. Ξεκινάει η 21η συνεδρίαση 

του Δημοτικού Συμβουλίου, η οποία είναι κατεπείγουσα. Πάμε να πάρουμε 

παρουσίες. 

Πρόεδρος:  Ιωάννα Γρίβα, παρούσα. 

Πρόεδρος:  Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Παρούσα. 

Πρόεδρος:  Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Παρών. 

Πρόεδρος:  Η κυρία Μακρή  απουσιάζει, έχει  ενημερώσει. 

Πρόεδρος:  Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Παρών. 

Πρόεδρος:  Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Παρών.  

Πρόεδρος:  Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Παρών. 

Πρόεδρος:  Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Παρών.  
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Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Παρών. 

Πρόεδρος:  Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Παρούσα. 

Πρόεδρος:  Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Παρούσα. 

Πρόεδρος:  Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Παρών.  

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Παρών.   

Πρόεδρος:  Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Παρούσα. 

Πρόεδρος:  Επομένως, έχουμε απαρτία, για να ξεκινήσουμε.  

Παρών και ο Δήμαρχος (κ. Γεώργιος Κουτουζής). 

 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ  

 

Πρόεδρος: Κύριε Δήμαρχε, έχετε ανακοινώσεις; 

Δήμαρχος: Όχι, δεν έχω να κάνω καμία  ανακοίνωση. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη; 

κα Κανατσίδη: Κυρία Πρόεδρε; 

Πρόεδρος: Ορίστε. 
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κα Κανατσίδη: Ένα ερώτημα. Στην προηγούμενη, η πρώτη συνεδρίαση που 

ήμασταν  απόντες όλοι, είχε και ένα τρίτο θέμα.  Τι απέγινε αυτό; 

Πρόεδρος: Θα επανέλθει, γιατί  ήταν κατεπείγουσα και δεν ήταν κατεπείγον. 

κα Κανατσίδη: Ναι, αλλά στην επανάληψη πάει όλο. 

Πρόεδρος: Όχι, το διαβάσαμε στην εγκύκλιο, δεν πάει όλη πάλι. Πάει στα θέματα 

που πήγε. 

κα Κανατσίδη: Και γιατί δεν πάει; 

Πρόεδρος:  Γιατί δεν είναι κατεπείγον. Θα μας λέγατε γιατί το βάλαμε, γιατί δεν ήταν 

κατεπείγον. 

κα Κανατσίδη: Ναι, αλλά εφόσον ήταν επανάληψη της συνεδρίασης… 

Πρόεδρος: Δεν ήταν επανάληψη. Ήταν μια καινούργια πρόσκληση, για την 

κατεπείγουσα. Έχετε εσείς  άλλες ανακοινώσεις; 

Κύριε Γκιων να έρθετε στο μικρόφωνο; 

κ. Γκιων: Ναι.  Γεια σας  και από μένα.  Η ανακοίνωση έπρεπε να είχε γίνει πριν δύο 

συμβούλια, το ανέφερα στο… σε δύο προηγούμενα. Αφορούσε τον κύριο  

Δημητριάδη. Γιατί στην τελευταία συνεδρίαση, που είμαστε όλοι παρόντες, σε ένα 

θέμα που αφορούσε το Λιμενικό Ταμείο και είχα πει εγώ ότι, κακώς λέτε για τη 

λειτουργία του Λιμενικού Ταμείου ότι δεν είναι σωστή. Και ξεχνάτε ότι, επί των  

ημερών του αδελφού σας που ήταν Πρόεδρος δεν λειτουργούσε. Ο κύριος 

Δημητριάδης μου είπε ότι λέω  ψέματα. Επειδή εγώ ποτέ δεν λέω ψέματα και 

αναφέρομαι πάντα με στοιχεία, έχω εδώ όλες τις συνεδριάσεις τις ΑΔΑ του Λιμενικού 

Ταμείου, του 2022 και του 2023. Τότε ούτε κορονοϊό  είχαμε, το  ‘22 και το  ‘23 και 

έπρεπε τα συμβούλια να γινόντουσαν κανονικά δια ζώσης. Το τι συνέβη το ‘22. Το  

‘22, σε εικοσιεννέα  συμβούλια του Λιμενικού Ταμείου Πόρου, τα εικοσιτέσσερα έγιναν  

δια περιφοράς και τα πέντε έγιναν  δια ζώσης.  Μάλιστα, από τον Ιούνιο μέχρι και τον 

Ιούλιο.  Το 2023,  έγιναν δεκαεννέα  συμβούλια,  οκτώ  δια περιφοράς,  δύο απουσίαζε 

ο κύριος Αλέξανδρος Δημητριάδης και τα άλλα εννέα  έγιναν δια ζώσης.   

Δηλαδή,  αυτή ήταν η λειτουργία του Λιμενικού Ταμείου το 2022 και 2023, όταν δεν 

υπήρχε ούτε κορονοϊός, ούτε τίποτα. Εγώ θα ήθελα, ο κύριος Δημητριάδης να 
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ανακαλέσει  το  “λέω ψέματα”,  γιατί αυτά που έχω καταθέσει είναι οι ΑΔΑ,   που έχουν 

υπογράψει όλοι  του Λιμενικού Ταμείου Πόρου. Και οφείλει να ανακαλέσει, αλλιώς θα 

είναι κοινός συκοφάντης.  Ευχαριστώ πολύ. 

Πρόεδρος:  Θέλετε να τοποθετηθείτε σε κάτι;  

κ. Δημητριάδης:  Τι να πω; Τώρα πάλι λέει ψέματα ο κύριος Γκιων. Έχει… ο 

αδερφός μου ήταν Πρόεδρος, μετά το συμβούλιο που… 

κ. Γκιων: Συγνώμη, δεν θα σας αφήσω να μιλήσετε… 

κ. Δημητριάδης: Γιατί να με αφήσετε… 

κ. Γκιων: Πάρτε να διαβάσετε, αν λέω ψέματα. Το ψέμα, θα μου το πεις με στοιχεία, 

όπως λέω εγώ. Ότι ο αδερφός σου ήταν καλοκαιρινός Πρόεδρος του Λιμενικού 

Ταμείου, για δύο μήνες, τρεις κι εσύ είσαι κοινός συκοφάντης και ψεύτης.  

κ. Δημητριάδης: Ωραία. Καθίστε κάτω… 

κ. Γκιων: Όχι, δεν θα μου πεις εμένα να κάτσω κάτω … 

Πρόεδρος: Κύριε Γκιων ηρεμήστε, κύριε Γκιων ηρεμήστε. 

κ. Δημητριάδης:… (ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη 

απομαγνητοφώνηση). 

κ. Γκιων: Ναι, η Πρόεδρος να μου το πει. 

κ. Δημητριάδης: Ναι, εντάξει, επειδή δεν το λέει η Πρόεδρος, το λέω εγώ. 

κ. Γκιων: Ναι; Εσύ τι είσαι; 

κ. Δημητριάδης: Τι είμαι εγώ; 

κ. Γκιων: Ναι.  

κ. Δημητριάδης: Δεν δέχομαι να… 

Πρόεδρος: Εντάξει, να ηρεμήσουμε… 

κ. Γκιων: Κοινός συκοφάντης και ψεύτης είσαι. 

Πρόεδρος: Κύριε Γκιων. 
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κ. Δημητριάδης: Θα κάτσετε κάτω, θα με ακούσετε να μιλήσω…  Λοιπόν, καταρχήν 

εγώ, λέτε ότι, λέω ψέματα. Εσείς με χαρακτηρίζετε συκοφάντη και ψεύτη. Έτσι 

πρόχειρα, επειδή και ο αδερφός μου, που  τον συκοφαντήσατε και  είπατε ψέματα για 

εκείνον, έβγαλε μία ανακοίνωση, έτσι, στις 2 Σεπτεμβρίου. Το 2023, 

πραγματοποιήθηκαν τριάντα συνεδριάσεις του ΔΣ,  εκ των οποίων οι εικοσιένα έγιναν  

δια ζώσης. Εσείς, είπατε άλλα νούμερα τώρα. 

κ. Γκιων: Να… 

Πρόεδρος: Να ολοκληρώσει και θα… 

κ. Δημητριάδης: … δεν κατάλαβα… είπατε κάτι… (ομιλεί  εκτός μικροφώνου) … τα 

είπατε διαφορετικά… 

κ. Γκιων: Συνεχίστε, συνεχίστε. 

κ. Δημητριάδης: Προφανώς και τα στοιχεία που δημοσίευσε ο αδερφός μου, που 

ήταν Πρόεδρος, ήταν τα αληθινά και αυτά που λέτε εσείς τώρα, είναι τα ψεύτικα, για 

το ΄23.  Για το ‘22 δεν είμαι…  να σας απαντήσω. Αλλά εξ’ όσων θυμάμαι,  η περίοδος 

που συνεχίζει και το Δημοτικό Συμβούλιο Πόρου, έκανε τις συνεδριάσεις, μέσω 

τηλεδιάσκεψης, λόγω του κορονοϊού. Τελείωσε περίπου  στα τέλη  του ΄21.  Δεν 

θυμάμαι και ακριβώς. Εν πάσει περιπτώσει, αναφέρατε, τα νούμερα που είπατε τώρα 

για το 2023, σας λέω ότι δεν είναι αληθινά και επιφυλάσσομαι για  το ΄22. Αν θέλετε,  

να μου δώσετε και τα χαρτιά που φέρατε, για να δω τι είναι αυτά που βρήκατε. 

Βρήκατε κάποια μόνο; Δεν τα βρήκατε όλα; Δεν ξέρω πως τα βγάλατε  λιγότερα.  Αλλά 

100%, επιμένω στην ακρίβεια των στοιχείων που δημοσίευσε ο αδερφός μου. Τα 

οποία, αποδεικνύεται, ό,τι εσείς είπατε ψέματα και σε καμία περίπτωση, ούτε καν 

υποθέτω, ότι εσείς, φέρατε εδώ αληθινά στοιχεία. Αν θέλετε,  μου τα δίνετε, να τα 

κοιτάξω.  

κ. Γκιων: Τελειώσατε; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

κ. Γκιων: Ωραία.  

κ. Μουτζουβής: Αν μου επιτρέπετε. 

Πρόεδρος: Κύριε Μουτζουβή ένας, ένας, γιατί θα γίνουμε εδώ… 
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κ. Γκιων: Εγώ δεν κάνω πολιτική… 

κ. Δημητριάδης: Τι κάνετε; 

κ. Γκιων:… μέσω facebook, όπως κάνει ο αδερφός σας κι εσείς. Εγώ λέω τα στοιχεία 

στο Δημοτικό Συμβούλιο και τα στοιχεία τα έχω καταθέσει εδώ. Μπορείτε να τα 

ζητήσετε εάν θέλετε από την Πρόεδρο. Εάν λέει έτσι ο αδελφός σας, αν λέει έτσι,  

δυστυχώς λέει και αυτός ψέματα. Και φαίνεται είναι οικογενειακό σας, συγγνώμη. 

Πρόεδρος: Κύριε Μουτζουβή.  

…………….. 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα και εκτός μικροφώνου οι:  κος Δημητριάδης και 

κος Μουτζουβής. Είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

…………….. 

Πρόεδρος: Κύριε Μουτζουβή. Ένας, ένας.  

κ. Μουτζουβής: (Ομιλεί στην αρ, εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση) … στο Λιμενικό Ταμείο, δεν ξέρω,  ότι είναι υπό διάλυση και 

κάτι τέτοια. Εμείς να ξέρετε, πέρα από τις πενταήμερες διακοπές  που έκανα εγώ και 

άλλες δύο, τρεις μέρες, τέσσερις είμαστε κάθε μέρα εκεί. Και η Αντιπρόεδρος, αν δεν 

είμαι εγώ, γιατί έχω κι ένα θέμα με τη μητέρα μου. Και η κυρία Αντιπρόεδρος, με τα 

προβλήματα που έχει τα προσωπικά, είναι εκεί.  

Είμαστε το απόγευμα εκεί, είμαστε στις προβλήτες που δένουν τα σκάφη. 

Προσπαθούμε να διαχειριστούμε κι αυτό τον όγκο των  σκαφών  τις απογευματινές 

ώρες  και φεύγουμε και αργά το βράδυ. Και αν περάσετε και απ’ έξω, θα μας δείτε 

μέσα. Τώρα,  το ότι πέντε μέρες, πήραμε, δηλαδή λείπαμε, πήραμε κάποιες μέρες 

άδεια… Ναι, λείπαμε. Αλλά μη λέτε τώρα…, φτάνετε στο άκρο και λέτε ότι δεν  είμαστε 

στο Λιμενικό Ταμείο και είναι υπό διάλυση. Ό,τι αλληλογραφία έχουμε τα 

προσπαθούμε,  τα θέματα κυλάνε.  Πράγματα γίνονται και είμαστε εκεί.  Και η κυρία 

Αλεξανδρή και εγώ.  Όποιος περνάει το βλέπει, από το τζάμι. Χαιρετιόμαστε όλη 

μέρα. Πως δεν είμαστε εκεί τώρα;  Έλειψα εγώ,  8 με 12 Αυγούστου, με το που έφυγα 

πέντε μέρες και το κάνατε θέμα. Ότι έφυγα από το Λιμενικό Ταμείο ή είναι υπό 

διάλυση;  
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Πρόεδρος: Λοιπόν. 

κ. Μουτζουβής: Αλλά τα στοιχεία αυτά λοιπόν,  θα σας τα φέρω εγώ στο επόμενο, 

επιφυλάσσομαι. Όπως έχουν γίνει,  θα έρθουν τα στοιχεία να δούμε πραγματικά, αν 

και τους χειμερινούς μήνες, ο Πρόεδρος, ήταν παρών στα συμβούλια. Κι εγώ δεν είμαι 

άνθρωπος του FB, το ξέρετε, δεν ανακοινώνω, ότι είναι θα τα πούμε εδώ. Ευχαριστώ.  

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης: Να πάρω το λόγο, να απαντήσω; 

κ. Μουτζουβής: Χωρίς τα… δεν θα πω τώρα κάτι παραπάνω, αν ήταν ή δεν ήταν. 

Αλλά εμείς είμαστε σε όλα τα συμβούλια. Σε δύο συμβούλια δεν είχαμε, μάλλον τα 

δύο μέλη της αντιπολίτευσης, στο πρώτο συμβούλιο, νομίζω  στις 8 Αυγούστου ή στις 

5 και στο επόμενο ήρθαν. Κατόπιν έτσι, τέλος πάντων, οχλήσεων και 

τηλεφωνημάτων,  ένα από τα δύο μέλη. Δεν θα  τα ονοματίσω. Δεν έχει λείψει κάποιος 

άλλος  από το συμβούλιο. Πέρα από ένα από τα μέλη της αντιπολίτευσης… του ΔΣ,  

που είχαν λόγους να μην είναι. Αλλά εγώ τουλάχιστον και η Αντιπρόεδρος είμαστε 

πάντα εκεί. 

Πρόεδρος:  Ωραία. Σύντομα, για να προχωρήσουμε.  

κ. Μουτζουβής:… (ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση) 

κ. Δημητριάδης: Ποιός είπε,  λοιπόν,  ότι λείψατε;  

κ. Μουτζουβής: Όχι, λέγατε ότι είναι βάρκα το Λιμενικό Ταμείο. Είχατε πει αυτή τη 

δήλωση και στο Δημοτικό Συμβούλιο…  

κ. Δημητριάδης: Εγώ δεν είπα  ποτέ ότι λείπατε. 

κ. Μουτζουβής:  Τέλος πάντων.  

κ. Δημητριάδης: Δεν φτάνει ότι δεν το είπα,  δεν … σας μεταφέρανε,  προφανώς,  

ότι εγώ είπα τέτοια πράγματα, δεν είπα ότι… 
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…………….. 

Σε αυτό το σημείο,  μιλούν ταυτόχρονα και εκτός μικροφώνου οι κύριοι Μουτζουβής 

και Δημητριάδης και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση.  

……………… 

Πρόεδρος: Αυτό που ειπώθηκε, αν θυμάμαι καλά,  είναι υπό διάλυση και ότι πολλές 

φορές αργεί  τελευταία στιγμή ο Πρόεδρος και ότι τελευταία στιγμή ενημερώνει… 

κ. Δημητριάδης: Αφού… θέλετε να πω τι είπα, για να… 

Πρόεδρος: Όχι… ναι. 

κ. Δημητριάδης:… για να μου το επιβεβαιώσετε, γιατί στο Δημοτικό Συμβούλιο το 

είπα.  Γιατί προφανώς δεν το είδατε και μετά λείπατε, εκείνη τη μέρα. Είπα λοιπόν ότι,  

στις συνεδριάσεις του οργάνου, κατά κόρον, συστηματικά, όχι μια φορά κατ΄ 

εξαίρεσην, αλλάζετε τις μέρες και τις ώρες. Και το είπα μάλιστα, για να… το συνέδεσα,  

επειδή είχε γίνει το ίδιο και εκείνη την ημέρα, με τη συνεδρίαση του Δημοτικού 

Συμβουλίου,  η  οποία άλλαξε με ένα απλό email η ώρα,  ούτε καν βγήκε καινούργια  

πρόσκληση.  Και λέω, καλό είναι να κρατάμε τους τύπους.  Και είπα ότι,  δεν θα το 

έλεγα για το Δημοτικό Συμβούλιο,  αλλά το λέω επειδή,  ειδικά στο Λιμενικό Ταμείο 

γίνεται συστηματικά.  Ότι,  ας πούμε έχετε συνεδρίαση,  ξέρω ‘γω στις 12:00 η ώρα 

αύριο και το 12 μετά το κάνετε μια,  το κάνετε 2,  γιατί δεν προλαβαίνετε… 

κ. Μουτζουβής:  Αυτό έγινε δύο φορές… 

κ. Δημητριάδης:… ή το αλλάζετε για την άλλη μέρα.  

κ. Μουτζουβής:… (ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η  

απομαγνητοφώνηση).   

κ. Δημητριάδης: Κι εσείς έρχεστε εδώ και αντί να διαψεύσετε αυτό ή να πείτε, έχετε 

δίκιο δεν θα το ξανακάνουμε  ή το κάναμε κατ’ εξαίρεση…  

κ. Μουτζουβής: Το κατά  κόρον σημαίνει… 

κ. Δημητριάδης: Συστηματικά. Τουλάχιστον τρεις φορές… 

κ. Μουτζουβής:… έχει γίνει  δύο φορές και μια φορά που δεν… 
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κ. Δημητριάδης:… Δεν απαντήσατε. Εδώ τώρα εσείς εκραγήκατε για κάτι που δεν 

είπα εγώ. Απαντήσατε για άλλο πράγμα. Απαντήσατε,  ότι είπα εγώ,  ότι δεν είσαστε 

στο Λιμενικό Ταμείο.  

κ. Μουτζουβής: Τέλος πάντων τα αποτελέσματα του… 

κ. Δημητριάδης: Και το δεύτερο που είπα, για να πω ότι το έχετε καταργήσει και  

καταλύσει τις διαδικασίες, είναι  ότι δεν απαντάτε στα έγγραφα της μειοψηφίας. Σας 

το είχα πει και πριν δύο μήνες και  μου είπατε δεν πρόλαβα. Για κάτι έγγραφα που 

εκκρεμούν από τον Μάιο, τελειώνει ο Σεπτέμβρης σε λίγο. Δεν ξέρω πόση δουλειά 

έχετε και αν δεν έχετε προλάβει. Είναι απαράδεκτο, οποιοσδήποτε δημόσιος φορέας 

και πόσο μάλλον ένας φορέας που υπάγεται σε αιρετά όργανα, να μην απαντάει στα 

θεσμικά όργανα, της μειοψηφίας.  Δεν απαντάτε.  Δύο, τρεις  επιστολές που δεν έχετε 

απαντήσει.  Και το τρίτο που σας προσάπτω είναι ότι, δεν βάζετε τις απόψεις της 

μειοψηφίας που σας κατατίθενται  εγγράφως, στα συμβούλια. Μου είπατε ότι είναι 

νόμιμο. Νόμιμο, ξε-νόμιμο είναι αδιαφανές και δεν είναι  δημοκρατικό. Αυτά είπα. Αν 

εσείς,  αντί να απαντάτε σε αυτά,  διαλέγετε κάτι που δεν είπα. Αν διαλέγετε,  κάτι που 

δεν είπα,  για να απαντήσετε… 

……………. 

Σε αυτό το σημείο,  μιλούν ταυτόχρονα  και χωρίς μικρόφωνο,  οι κύριοι Μουτζουβής 

και Δημητριάδης και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση.  

…………….. 

κ. Μουτζουβής: Στα πρακτικά μπαίνουν… 

Πρόεδρος: Ωραία. Κύριε Μουτζουβή… 

κ. Μουτζουβής:… δεν μπορούν να μπαίνουν δύο, τρία φύλλα που να μου φέρνετε 

τις απόψεις σας… 

κ. Δημητριάδης: Καθόλου… 

κ. Μουτζουβής:… που μπορεί να είναι και λανθασμένες… 

κ. Δημητριάδης:… Ένα φύλλο είναι… 
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κ. Μουτζουβής:… που εκ των πραγμάτων, για μένα, είναι λανθασμένες. Να τις 

φέρουμε… 

Πρόεδρος:  Ας το ολοκληρώσουμε…  

………………. 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα και χωρίς μικρόφωνο, οι κύριοι Μουτζουβής και 

Δημητριάδης και είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση.  

……………….. 

Πρόεδρος: Να το ολοκληρώσουμε… 

κ. Μουτζουβής:… του ΔΣ λέει απόσπασμα. 

κ. Δημητριάδης: Ντάξει. 

κ. Μουτζουβής:  Απόσπασμα,  που είναι η εισήγηση και η διαδικασία… 

Πρόεδρος: Κοιτάχτε. Επειδή το έχω ψάξει το συγκεκριμένο θέμα και να  το κλείσουμε 

αυτό τώρα και  να προχωρήσουμε στο θέμα μας. Θα  μπορούσανε το απόσπασμα 

και  το αποφασιστικό να  σπάσουν σε δύο μέρη.  Κοιτάχτε,  με την τελευταία 

εγκύκλιο… όχι, σπάει. Με την τελευταία εγκύκλιο… Δεν τα σπάω εγώ. Η τελευταία 

εγκύκλιος όμως, τα σπάει. Και μάλιστα το απόσπασμα δεν παίρνει καν… δεν 

ανεβαίνει στη ΔΙΑΥΓΕΙΑ. Ανεβαίνει μόνο το αποφασιστικό.  

κ. Δημητριάδης: Πολύ ωραία.  

Πρόεδρος: Όχι, για να λέμε το τυπικό. Άσχετα, αν εγώ έχω αποφασίσει να τα 

κρατάω. Αυτό είναι μία άλλη διαδικασία, είναι μία προσωπική απόφαση.   

κ. Δημητριάδης:… και  όλοι οι Δήμαρχοι και οι Δημοτικές αρχές έδειχναν μια… 

Πρόεδρος: Αυτό… μπορεί μεθαύριο να αλλάξει ο νόμος και να το σπάσω. Λοιπόν… 

κ. Δημητριάδης: Εσείς λοιπόν,  προχωρήσατε σε ένα βήμα και να το καταργήσετε 

αυτό στο Λιμενικό Ταμείο, όχι στο… 
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……………… 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα και χωρίς μικρόφωνο οι κύριοι Μουτζουβής και 

Δημητριάδης. Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση.  

………………. 

κ. Κανατσίδης: Γύρω από την ομαλή λειτουργία των οργάνων, να  σημειώσουμε εδώ 

ότι στην τελευταία και στην προτελευταία συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου η 

αντιπολίτευση έλειπε. Όλοι μαζί. Αν θέλουμε λοιπόν να λειτουργήσουν σωστά οι 

θεσμοί ας παρευρίσκονται στα Δημοτικά  Συμβούλια. 

Πρόεδρος: Να πω κάτι σε αυτό πάνω… το κομμάτι μου. Άσχετα αν είναι της 

συμπολίτευσης, άσχετα αν είναι της αντιπολίτευσης, εγώ τις κρατάω τις παρουσίες.  

Και αν δω επανειλημμένες αποχωρήσεις, χωρίς δικαιολογία, εγώ  θα κάνω αυτά που 

πρέπει να κάνω, σύμφωνα με τη νομοθεσία. Σας το λέω να το ξέρετε. Δηλαδή, δεν 

ξέρω τι κάνανε οι προηγούμενοι από εμένα, εγώ θα κινηθώ όπως λέει η τελευταία 

εγκύκλιος. Πρέπει να το γνωρίζετε όλοι. Λοιπόν. 

κ. Δημητριάδης: Καλά θα κάνετε. Να απαντήσω  λίγο και γι’ αυτό; 

Πρόεδρος: Σας  παρακαλώ τώρα… τι…; 

κ. Δημητριάδης: Συγνώμη. Όλοι παίρνετε το λόγο… 

Πρόεδρος: Έχετε όμως… έχετε δευτερολογήσει, τριτολογήσει, τεταρτολογήσει… 

Λοιπόν. 

κ. Δημητριάδης: Εγώ πρέπει να απαντήσω. 

κα Ροή: Και η κυρία Μακρή λείπει, τι πάει να πει αυτό; 

κ. Γκιων: Για όλους. 

Πρόεδρος: Εγώ, είδατε, πως τοποθετήθηκα. Είπα, είτε είναι συμπολίτευση, είτε είναι 

αντιπολίτευση,  εγώ θα κινήσω τις διαδικασίες, όπως έχουν.  

Τώρα έχετε τριάντα δευτερόλεπτα και προχωράμε. 

κ. Δημητριάδης: Εντάξει. Τριάντα δευτερόλεπτα…  
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Πρόεδρος: Σας παρακαλώ, να προχωρήσουμε. 

κ. Δημητριάδης: Η υποβάθμιση λοιπόν, των διαδικασιών και των οργάνων κύριε 

Κανατσίδη, κύριε Αντιδήμαρχε, είναι ότι είναι η τρίτη συνεδρίαση που γίνεται εδώ 

πέρα, σε αυτόν τον χώρο. Γίνεται σε ώρα που δεν επιτρέπεται από τον κανονισμό, 

μόνο κατ΄ εξαίρεση. Τρεις φορές, μας φέρνετε εδώ πέρα. Λοιπόν εμείς… 

Πρόεδρος: Και οι  δύο  ήταν κατεπείγουσες.  

κ. Γκιων: Δεν σας φέραμε. Δεν ήρθατε. 

κ. Δημητριάδης:… δεν έχουμε πει όχι σε κατεπείγουσες. Υπάρχει ο προβλεπόμενος 

χώρος. 

Πρόεδρος: Δεν υπάρχει  στο νόμο. 

κ. Δημητριάδης: Υπάρχει προβλεπόμενος χώρος και μπορεί κατ’ εξαίρεση να γίνεται 

αλλού.  

Πρόεδρος: Δεν έχουμε ορίσει το Συγγρού, ως το μέρος που θα γίνονται οι 

συνεδριάσεις. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία, έχουμε ορίσει το Δημαρχείο όμως ; 

Πρόεδρος: Κανένα δεν έχουμε ορίσει. 

κ. Δημητριάδης: Διαβάστε τον κανονισμό. 

Πρόεδρος: Τον έχω διαβάσει. 

κ. Δημητριάδης: Εν πάση περιπτώσει, ότι και να υπάρχει, αν εσείς λοιπόν, η 

αναβάθμιση που έφερε η δημοτική αρχή, είναι να γίνονται οι συνεδριάσεις του 

Δημοτικού Συμβουλίου, τουλάχιστον το εν τρίτο. Ε, δεν γίνεται αυτό το πράγμα. Εμείς 

δεν το δεχόμαστε. Αν συνεχίσετε να το κάνετε δεν θα ερχόμαστε και θα είναι και 

δικαιολογημένο κιόλας. Δεν θα ερχόμαστε. Αυτή είναι η απάντησή μας.  Δεν θα 

ερχόμαστε εδώ να είμαστε έτσι.  Να είμαστε έτσι και να συζητάμε τα σοβαρά θέματα 

του Πόρου. Φυσικά όταν θα υπάρχει ανάγκη να υπάρχει η ψήφος μας για μια 

αυξημένη περίπτωση πλειοψηφίας, που είπατε πριν… και δεν ίσχυε. Θα είμαστε εδώ,  

έστω και εδώ, για να ψηφίσουμε. 
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Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης: Και γι’ αυτό ήρθαμε και σήμερα. Αυτή είναι η υποβάθμιση κύριε 

Κανατσίδη και για αυτό δεν ερχόμαστε. 

Πρόεδρος: Ωραία. Προχωράμε λοιπόν τώρα στο… 

κα Κανατσίδη: Κυρία Πρόεδρε. 

Πρόεδρος:  Ορίστε. 

Δήμαρχος: Τάκη, το γράφεις;  

κα Κανατσίδη: Μία ερώτηση στον κύριο Δήμαρχο. Έχω κάνει μία αίτηση,  στο 

επίσημο email του Δήμου και ρώτησα σήμερα και την κυρία Σοφία και μου είπε ότι 

έχει χρεωθεί στον Δήμαρχο. 

Δήμαρχος: Ποιά κυρία;  

κα Κανατσίδη: Θα μου απαντήσετε; Στην αίτησή μου θα μου απαντήσετε;  

Δήμαρχος: Στην αίτησή σας; Ναι, την είχα δει την αίτησή σας και ζητούσατε για τις 

πράξεις κατεδάφισης… ναι… 

κα Κανατσίδη: Το πρωτόκολλο κατεδάφισης. 

Δήμαρχος: Ναι, ναι. Και έχουμε δώσει εντολή να σας τα δώσουν, ναι. 

κα Κανατσίδη: Που την δώσατε την εντολή; 

Δήμαρχος: Στην κυρία Γενική Γραμματέα.  

κα Κανατσίδη: Φαντάζομαι ότι έπρεπε να πάει στην Τεχνική Υπηρεσία. 

Δήμαρχος: Τι θέλετε να πείτε με αυτό; 

κα Κανατσίδη: Ότι  θέλω να μου απαντήσετε. Έχει περάσει… έχουν περάσει είκοσι 

μέρες. 

Δήμαρχος: Εσείς θέλετε τα έγγραφα ή την Τεχνική Υπηρεσία να σας τα δώσει; 

κα Κανατσίδη: Θέλω το έγγραφο. 
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Δήμαρχος: Ωραία, θα το πάρετε. 

κ. Δημητριάδης:  Πότε το είχαν…; 

κα Κανατσίδη: 30 Αυγούστου. 

Πρόεδρος:  Ωραία. Πάμε λοιπόν να ψηφίσουμε. 

Δήμαρχος: Μισό λεπτό, μισό λεπτό. Γιατί εγώ δεν το μπορώ. Λένα; Που είναι η Λένα; 

κα Κανατσίδη:…. (Ομιλεί  εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση).  

Δήμαρχος: Βγάλε,  σε παρακαλώ τώρα,  τα πρωτόκολλα κατεδαφίσεως… για να τα 

δώσεις στην κυρία Κανατσίδη.   

Ελένη Παπαϊωάννου (Γενική Γραμματέας): Ναι βεβαίως. 

Δήμαρχος: Τώρα όμως. Το έχουμε πει από μέρες.  

Ελένη Παπαϊωάννου: Θέλω όμως να έρθει η ίδια, να της τα κάνουμε, για να της τα 

επικυρώσουμε. Γι’ αυτό  δεν της τα έχουμε δώσει ακόμα. 

κα Κανατσίδη: Τι θέλει; 

Δήμαρχος: Θέλεις επικυρωμένα ή μη επικυρωμένα; 

κα Κανατσίδη: Δεν με ενδιαφέρει. Και απλά. 

Δήμαρχος: Φωτοτύπησε τα, όπως είναι. 

 

ΘΕΜΑ 1ο: ΛΗΨΗ ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΕΠΙ ΤΟΥ ΚΑΤΕΠΕΙΓΟΝΤΟΣ 

ΧΑΡΑΚΤΗΡΑ ΤΗΣ 21ΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

Πρόεδρος: Ωραία. Λοιπόν, επανέρχεται το θέμα, που έχει έρθει από την Τουριστική  

Επιτροπή, για την διεξαγωγή της Διεθνούς έκθεσης στο Παρίσι, που θέλουμε να 

συμμετέχει ο Δήμος μας. Και να μας εκπροσωπήσει, το μέλος της Τουριστικής 

Επιτροπής, ο κύριος Αλεξόπουλος Ευστάθιος. Το κατεπείγον είναι ότι, η έκθεση 
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ξεκινάει αύριο και ο Πρόεδρος της Τουριστικής μας, το ζήτησε να το επαναφέρουμε 

ως θέμα, για να υπάρχει το τυπικό.  

Πάμε προς ψήφιση,  του κατεπείγοντος. 

Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα, ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

Κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Γκιων; 

Δημοτικός Σύμβουλος: Πήγε έξω. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης;  

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος:  Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

κ. Δημητριάδης: Ήρθε ο κύριος Γκιων. 

Πρόεδρος: Κύριε Γκιων; 

κ. Γκιων: Ναι.  
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Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Οπότε, το κατεπείγον περνάει ομόφωνα1. 

 

ΘΕΜΑ 2ο: ΕΓΚΡΙΣΗ ΤΗΣ ΥΠ’ ΑΡΙΘΜΟ 2/2024 ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΤΗΣ 

ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ & ΠΡΟΒΟΛΗΣ 

Πρόεδρος: Το θέμα είναι, έγκριση της υπ’  αριθμό  2, του ΄24, απόφαση Επιτροπής 

Τουριστικής  Ανάπτυξης και Προβολής. Το εισηγείται ο κύριος  Μάνεσης. 

κ. Μάνεσης: Σύμφωνα  με την υπ’ αριθμό  2, του 2024, απόφαση της Επιτροπής 

Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο την έγκριση 

της υλοποίησης σε επιμέρους δράσεις, τη συμμετοχή σε τουριστικές εκθέσεις. 

Συμμετέχει η Περιφέρεια στην έκθεση του Παρισιού,  την IFΤM,  από τις 17 μέχρι τις 

19 Σεπτεμβρίου. Και κρίνεται απαραίτητο, όπως και τα προηγούμενα χρόνια να 

συμμετέχει ο Πόρος με εκπρόσωπο.  Αυτή τη φορά,  εκπρόσωπος θα είναι,  ο Στάθης 

Αλεξόπουλος.  Για έξι  χρόνια συνεχόμενα. 

Πρόεδρος: Ωραία. Υπάρχουν ερωτήματα; 

                                            
1 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 90/2024 και ΑΔΑ: 6ΡΒ0ΩΞΝ-ΗΤ0   

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%A1%CE%920%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%97%CE%A40
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κα Κανατσίδη: Κυρία Πρόεδρε.  

Πρόεδρος:  Ναι. 

κα Κανατσίδη: Εγώ είμαι μέλος της Τουριστικής Επιτροπής. Η ερώτηση,  η απόφαση 

επήλθε τηλεφωνικά ή μάλλον μέσω  Skype. Συμφώνησα βέβαια  για την έκθεση του 

Παρισιού, να πάει… ο Δήμος μας.  Μου είπανε για τον Στάθη τον Αλεξόπουλο, είπα 

okey. Ασχολείται με τον τουρισμό, καλή η πρόταση. Αλλά, προβλέπεται ότι δεν θα 

μπορέσει να πληρωθεί, γιατί δεν είναι μέλος της Τουριστικής Επιτροπής. Με ρώτησαν 

αν είμαι σίγουρη γι’ αυτό. Λέω δεν είμαι εντελώς σίγουρη, κοιτάχτε το όμως, γιατί 

μάλλον δεν μπορεί να πληρωθεί. Σκέφτηκα λοιπόν ότι, εντάξει, θα μπορούσα να 

προτείνω εκείνη την ημέρα που με πήραν τηλέφωνο, να προτείνω τον κύριο Βαγγέλη 

Ταρταράκη, ο οποίος είναι έμπειρος και αυτός στις δημόσιες σχέσεις. Ή την κυρία 

Κουβαρά, η οποία επίσης έχει πάει πολλές φορές στις εκθέσεις, η οποία είναι 

πολύγλωσση και θα μπορούσε να είναι πολύ καλή,  στην εκπροσώπηση του Δήμου.  

Από την άλλη, να προσθέσω, ότι εμείς όταν ήμασταν στη δημοτική αρχή δεν στέλναμε 

επιχειρηματίες,  όπως είναι η κυρία Σακελλίου ας πούμε,  για να μη μας καταλογιστεί 

ότι θα δουλέψουν για λογαριασμό, για δικά τους  συμφέροντα και όχι για του Δήμου.  

Και αυτή είναι η μοναδική, η μικρή μου ένσταση,  που έχω στο πρόσωπο του κυρίου 

Στάθη. Θα μπορούσε, λοιπόν, να μη γίνει όλη αυτή η τράμπα, να φύγει ο κύριος 

Τάκης,  να μη φύγει. Δεν ξέρω, πως μπορεί ο κύριος Στάθης, να συμμετέχει στις 

επιτροπές που θα κάνουμε γιατί δεν είναι συχνά στον  Πόρο. Παρόλα αυτά, αυτά 

καταθέτω σαν ένσταση.  Παρόλα αυτά,  επειδή το ψήφισα στην Τουριστική Επιτροπή,  

θα το ψηφίσω και εδώ το θέμα.  

κ. Κανατσίδης: Απλά είναι ακόμα σεζόν και δεν μπορούσαν πολλά άτομα να 

συμμετέχουν στην  επιτροπή.  Ο  Στάθης ο Αλεξόπουλος,  ήταν ο μοναδικός ο οποίος  

δήλωσε… 

κα Κανατσίδη:  Ρωτήθηκε η…  Δεν ρωτήθηκε,  τη ρώτησα.  

Πρόεδρος:  Εγώ να σας πω,  επί της διαδικασίας,  επειδή το κοίταξα μετά.  Δεν είμαι 

μέλος της Τουριστικής Επιτροπής, δεν ξέρω. Μπορεί να πάει και μέλος που δεν,  εε 

άνθρωπος,  που δεν είναι μέλος της  Επιτροπής.  Απλά,  η διαδικασία,  είναι πολύ 

πιο δύσκολη,  στην απόδοση των χρημάτων.   
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κα Κανατσίδη:… (Ομιλεί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση). 

Πρόεδρος: Όχι, ναι, ναι,  αυτό λέω.  Όχι ότι δεν μπορεί, απλά όταν είσαι μέλος,  είναι 

πιο εύκολη η διαδικασία. Ακόμα πιο εύκολη είναι,  όταν είσαι αιρετός. Σχετικά με τη 

διαδικασία. Τώρα,  για την Τουριστική Επιτροπή δεν είμαι… 

κ. Μάνεσης:… Ο Σεπτέμβρης είναι  δύσκολος μήνας, ακόμα… εντάξει,  έχει πολλούς 

τουρίστες το νησί. Λογικά,  δεν υπάρχει μεγάλη ευχέρεια,  για να μεταβεί κάποιος το 

Σεπτέμβριο.  

κα Κανατσίδη:  Επίσης,  κυρία Πρόεδρε να προσθέσω ότι,  οι Τουριστικές Επιτροπές 

θα έπρεπε να γίνονται πιο συχνά. Έχουμε να κάνουμε πριν από το Φεστιβάλ Σκαφών. 

Η επόμενη,  γι’ αυτό και δύο,  η νούμερο 2,  γιατί είναι η επόμενη, είναι τώρα, τώρα 

που προέκυψε το φεστιβάλ, εεε..  η έκθεση, η τουριστική έκθεση…  έπρεπε να 

κάνουμε συμβούλιο  πριν από το Φεστιβάλ Σκαφών.  

κ. Μάνεσης: Ε… τώρα που θα τελειώσει η σεζόν…  

κα Κανατσίδη: Είμαστε ένας τουριστικός τόπος και υποτίθεται ότι θα έπρεπε να 

δουλεύουμε με μεγαλύτερη… 

κ. Μάνεσης: Τώρα και η μεγάλη πλειοψηφία των μελών είναι και επιχειρηματίες, 

είχανε και μια δυσκολία… 

Δήμαρχος:  Μπορώ  να καταθέσω μια γνώμη; 

Πρόεδρος: Βεβαίως. 

Δήμαρχος: Να πω κάτι.  Ο κύριος Αλεξόπουλος νομιμοποιείται,  γιατί είναι μέλος της 

Τουριστικής Επιτροπής, τώρα πια. Αλλά εμένα η γνώμη μου, προσωπική γνώμη, 

όπως σε όλα τα όργανα,  σε όλες τις επιχειρήσεις της Ελλάδος και σε μεγάλα όργανα, 

όπως το  ΣΕΒΙΤΕΛ, για μένα πρέπει οι εκπρόσωποι να είναι μέσα από το χώρο.  Δεν 

μπορεί, να σε εκπροσωπήσει σε μία τέτοια έκθεση που έχει μία δυναμική, ένας 

άνθρωπος ο οποίος είναι ένα άλλο επάγγελμα,  εκτός από τον τουρισμό.   

κα Κανατσίδη: Εμείς θέλουμε τον κύριο Φιακά, που ήτανε για όλα, δούλευε για 

όλους.  
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κ. Δημητριάδης:  Για ποιόν λέτε; 

Δήμαρχος:  Για τον κύριο  Αλεξόπουλο λέω. 

κ. Δημητριάδης: Ποιός είναι εκτός; 

Δήμαρχος: Λέω… 

Πρόεδρος: Γενικώς μιλάει. 

Δήμαρχος: Για μένα, γενικά μιλάω. Επειδή είπε η κυρία Κανατσίδη  ότι,  εμείς παλιά,  

δεν στέλναμε ανθρώπους,  για λόγους ανταγωνισμού… 

κα Κανατσίδη: Στέλναμε τον Φιακά όμως, που έχει σχέση με τον τουρισμό και 

δουλεύει για όλα τα καταστήματα,  για όλες τις επιχειρήσεις.  

Δήμαρχος:  Ακούστε, ακούστε. Εκτιμώ τον κύριο Φιακά και ξέρετε ότι και για αυτό 

είναι στο Δήμο. Αλλά καταλληλότερος,  ας πούμε,  από τον Αλεξόπουλο,  από τον 

Μάνεση,  από τον Λάζαρη,  οι  οποίοι  έχουν  μεγάλες επιχειρήσεις και είναι μέσα 

στον χώρο, νομίζω πως δεν είναι ο κύριος Φιακάς. Που όλο τον χρόνο, έχουν 

διατριβεί με πράκτορες,  με ατζέντηδες,  είναι μέσα στον τουρισμό,  στην καρδιά του 

τουρισμού.  

κα Κανατσίδη:… άποψή του.  

Πρόεδρος:  Ναι,  ο καθένας την άποψή του…  αυτό κάνουμε.   

κ. Δημητριάδης:  Να πάρω το λόγο; 

Πρόεδρος:  Ναι,  βεβαίως. Νόμιζα ότι δεν θέλατε να… 

κ. Δημητριάδης: Όχι, απλώς επειδή ήθελε η Ελένη να μιλήσει… Ναι,  εμείς και σαν 

δημοτική αρχή και τώρα, η θέση μας είναι ότι,  καλό θα ήταν,  να είναι ένα άτομο,  που 

να μην έχει το ίδιο,  συμφέροντα επιχειρηματικά. Δηλαδή εγώ, διαφωνώ απόλυτα,  με 

αυτό που λέει ο Δήμαρχος. Γιατί όποιος και να είναι, ο πιο άγιος και ο πιο 

καλοπροαίρετος και για να τον προστατεύσουμε εμείς και μόνο,  δεν θα έπρεπε να 

τον βάλουμε στην θέση αυτή. Γιατί οι  συνάδελφοι του μπορεί να υποθέσουνε…  Έχει 

συμβεί και με τον κύριο Μάνεση,  που είχε πάει στην έκθεση της Μόσχας.  Νομίζω 

ότι σας διώξανε κιόλας από το περίπτερο επειδή ήσασταν ιδιοκτήτης ξενοδοχείου.   

Έχει γίνει.  
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κα Κανατσίδη:  Αυτό, πολύ σημαντικό… 

Δήμαρχος: Τι είπατε, δεν άκουσα.  

…………… 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα και χωρίς μικρόφωνο ο κύριος Δημητριάδης και 

η κυρία Κανατσίδη. Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση.  

…………… 

κ. Δημητριάδης: Συμβαίνει αυτό λέω,  δεν είναι μόνο…  

κα Κανατσίδη: Να το καταθέσει ο κύριος Μάνεσης. 

κ. Δημητριάδης: Όταν έχει κάποιος την ιδιότητα και να ασχολείται και να έχει ο ίδιος 

ξενοδοχείο ή επιχειρηματική δραστηριότητα, ακόμα και συνάδελφοι του και θεσμικά 

η ίδια η Περιφέρεια στο παρελθόν είχε αυτή την άποψη. Μπορεί να υποθέσουν, να 

φοβηθούν, να είναι καχύποπτοι, ότι μπορεί πηγαίνοντας εκεί να προωθεί τα 

συμφέροντα της δικής του επιχείρησης και όχι οικουμενικά όλου του προορισμού.  Για  

τον λόγο αυτό καταλήξαμε, για καλή μας τύχη, έχοντας διαθέσιμο τον Τάσο τον  

Φιακά, που για μένα  είχε όλες τις προδιαγραφές και τις ιδιότητες που έπρεπε για να 

εκπροσωπεί το Δήμο μας.  Και έτσι σταματήσαμε κάτι, που γινόταν παλαιότερα και 

έφερνε πολλές αντεγκλήσεις και επί της προηγούμενης δημοτικής αρχής επί 

Στρατηγού… 

………………… 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα και εκτός μικροφώνου ο  κ. Δημητριάδης, η  κα 

Κανατσίδη και η κα Καραμάνη. Είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

………………… 

κ. Κανατσίδης: Και ο κύριος Φιακάς πάντως διατηρούσε… 

κ. Δημητριάδης: Για όλους. 

κ. Κανατσίδης: Νομίζω,  γινόμαστε υπερβολικοί… 

κ. Δημητριάδης: Ναι, αφήστε με να τελειώνω όμως. Λοιπόν… ε… και λέω 

ενδεχομένως,  λοιπόν μου κάνει εντύπωση,  γιατί δεν πήγε ο κύριος Ταρταράκης, ας 
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πούμε, που δεν έχει επιχειρηματική δραστηριότητα. Τέλος πάντων  δική σας επιλογή 

είναι. Εμείς θα την ψηφίσουμε, όποια και αν ήταν. Σημασία  έχει να πηγαίνουμε εκεί. 

Φοβάμαι ότι μπορεί να υπάρχουν κάποια… και μου έχουν φτάσει μάλλον  κάποια στα 

αυτιά, κάποια παράπονα… 

κα Κανατσίδη: Και μένα.  

κ. Δημητριάδης:…  και… ζηλοτυπίες να το πω, μεταξύ,  από άλλους επιχειρηματίες. 

Αλλά εν πάση περιπτώσει, επιλογή σας είναι, ας την… θα την ψηφίσουμε.  

Δήμαρχος: Εντάξει. Εγώ… 

Πρόεδρος: Ωραία. 

Δήμαρχος:… για να  απαντήσω.       

κ. Δημητριάδης:  Να κάνω ένα σχόλιο για τη διαδικασία, αφού απαντήσετε για την 

ουσία. 

Δήμαρχος: Πέστε το, για να τελειώσω.  

Πρόεδρος: Να ολοκληρώσει μετά ο Δήμαρχος. 

κ. Δημητριάδης:  Για την διαδικασία λοιπόν, αυτό είναι το θέμα που ήρθε εδώ για 

δεύτερη, τρίτη φορά… δεύτερη… 

κα Καραμάνη: Δεύτερη. 

Πρόεδρος: Τρίτη. 

κ. Δημητριάδης: Τρίτη. Και περίμενα… κάνατε μια  πατάτα, μια γκάφα, να το πω 

έτσι με την πιο απλή λέξη … 

κα Κανατσίδη: Στην πρώτη συνεδρίαση.  

Πρόεδρος: Δεύτερη. 

κ. Δημητριάδης: Θεωρώντας ότι…  

Πρόεδρος: Στην πρώτη, δεν υπήρχε απαρτία. 

κα Κανατσίδη: Ήθελε ενισχυμένη απαρτία.  
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Πρόεδρος: Όχι, στην πρώτη δεν υπήρχε απαρτία. 

κα Κανατσίδη: Υπήρχε απαρτία. Ήσασταν οκτώ, τι λέτε τώρα. 

Πρόεδρος: Δεν ήμασταν. 

κα Κανατσίδη: Οχτώ ήσασταν. 

Πρόεδρος: Δεν ήμασταν.  

κ. Δημητριάδης: Στην πρώτη δεν υπήρχε απαρτία… 

κα Κανατσίδη:  Όχι στην πρώτη, στην δεύτερη. 

κ. Δημητριάδης: Στην δεύτερη που έγινε… 

κα Κανατσίδη: Στην δεύτερη μπορούσατε να την πάρετε την απόφαση. 

κ. Δημητριάδης: … αποφύγατε το θέμα, επειδή είπατε ότι χρειαζόταν ενισχυμένη 

πλειοψηφία. Δεν χρειαζόταν. Ανθρώπινο λάθος μπορεί να υπάρχει από 

οποιονδήποτε,  όλοι κάνουμε ανθρώπινα λάθη και δεν θα έλεγα τίποτα.  Ή λάθος να 

αναγνώσουμε το νομικό πλαίσιο, να μην το ξέρουμε καλά, όλα είναι ανθρώπινα. 

Αλλά, το να βγάζεις γλώσσα  βασιζόμενος σε ένα ανθρώπινο λάθος και να κατηγορείς 

αυτούς που λείπανε και τάχα μου εξαιτίας τους δεν πήρατε την απόφαση. Ενώ 

εξαιτίας σας δεν την πήρατε, εσείς την αποσύρατε. Να τους κατηγορείς, 

καταστρέφουν τον Πόρο, θέλουν το κακό του νησιού, καταστρέφουν τον τουρισμό, 

την οικονομία, τον τόπο ολόκληρο. Δηλαδή λόγια από τον Δήμαρχο, βρήκε μια  

αφορμή… Που ακόμα κι έτσι να ήταν δεν μπορεί να  το μεγαλώσεις τόσο πολύ. 

κα Κανατσίδη:… (ομιλεί ταυτόχρονα με τον κ. Δημητριάδη εκτός μικροφώνου και 

είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

κ. Δημητριάδης: Με όλα αυτά που μας κατηγόρησε, ε.., αφού βγάζεις και γλώσσα 

και κατηγορείς τόσο άδικα, εξαιτίας της δικής σου γκάφας ή του επιτελείου σου, τους 

άλλους, ε.., περίμενα μία συγνώμη.  Αν δεν το έκανα τώρα εγώ, αυτό να το 

σχολιάσω…  

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης:… θα πέρναγε έτσι. Λες και έγιναν  όλα καλά. 
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Πρόεδρος: Ωραία.  Θα μιλήσει τελευταίος ο Δήμαρχος. 

κ. Δημητριάδης: Λοιπόν,  το κομμάτι των κατηγοριών, των τόσο πολύ αυθαίρετων 

και με λάθος βάση, αυτό είναι που με ενόχλησε περισσότερο και το σχολιάζω. Αν 

ήταν  μόνο το λάθος και η γκάφα δεν θα σχολίαζα και τίποτα. Δεν θα σας έριχνα αλάτι 

στην πληγή.  

Δήμαρχος: Ωραία. Να απαντήσω σε αυτό το θέμα. Σε έρευνα που κάναμε, γιατί 

είχαμε και τις δύο απόψεις,  είναι οι  μισοί  δήμοι κάνουν τη μία διαδικασία,  οι μισοί  

την άλλη. Και επειδή το πρόβλημα αυτό αναδείχθηκε χωρίς να υπάρχει,  

αποφασίσαμε να επανέλθουμε και να κάνουμε αυτό.  Τώρα,  εγώ στα συμβούλια θα 

ήθελα,  τουλάχιστον τα επόμενα χρόνια, οι  εκφράσεις μας να είναι σύμφωνες με τα 

Δημοτικά, με την λειτουργία του Δημοτικού Συμβουλίου. Η λέξη τώρα «πατάτα», 

«ντομάτα»,  «γκάφα»,  δεν είναι Δημοτικού Συμβουλίου. Θα μπορούσες  να πεις 

«αστοχία»,  «λάθος»,  εντάξει;  Μη λέμε τέτοια πράγματα. Ή να μη λέμε βαρύς 

χαρακτηρισμούς. Και το άλλο, για το θέμα  

κ. Δημητριάδης: Ωραία. Για την ταμπακιέρα; 

Δήμαρχος:… Για το θέμα της ουσίας,  για την εκπροσώπηση.  Εάν υπάρχει μομφή 

ότι υπάρχει δόλος, εγώ θα ήθελα οπωσδήποτε να είναι άνθρωπος έμπειρος, του 

τουρισμού.  Και αν υπάρχει τέτοια υποψία,  να πηγαίνει κι άλλος ένας, τοποτηρητής,  

όποιον θέλετε εσείς να βάζετε. Αλλά πάντως, σε τέτοιες  εκθέσεις, θέλω να πηγαίνει 

άνθρωπος που θα έχει μεγάλη εμπειρία, που έχει φέρει κόσμο στον Πόρο, 

αποδεδειγμένα,  χιλιάδες κόσμο.  Γιατί όταν ο Αλεξόπουλος είχε φέρει τη δεκαετία του 

‘80,  300.000 κόσμο,  δεν τους χωράνε τα ξενοδοχεία του όλους, κάτι θα μείνει και για 

τον Πόρο ή το πολύ θα μείνει για τον Πόρο. Δεν λέω στα ονόματα, είπα και τα άλλα 

ονόματα, μην τα ξαναπώ.   

Πάντως,  εγώ θέλω σε αυτά τα ζητήματα, για να ξαναφέρουμε τουρισμό στον Πόρο,  

με group,  τέτοιου είδους τουρισμού, πρέπει να πάνε και οι ανάλογοι άνθρωποι. Και 

αν υπάρχει τέτοια σκέψη,  να πηγαίνει κι άλλος ένας, ο οποίος να… ξέρω γω,  βάλτε 

όποιον  θέλετε εσείς, συνοδό. 

κ. Δημητριάδης: Δεν είναι πολιτικό το θέμα. Βάζουμε και ψηφίζουμε. 

Δήμαρχος: Θέμα ουσίας είναι, ναι. 
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κ. Δημητριάδης: Βάζουμε όποιον θέλετε εσείς.     

κ. Μάνεσης:… Δεν είναι θέμα προβολής προσωπικών επιχειρήσεων, είναι θέμα 

προορισμού. Το θέμα είναι να προβληθεί ο προορισμός. 

Δήμαρχος: Αυτά. Δεν έχω να πω κάτι άλλο εγώ. 

Πρόεδρος: Ωραία. Προς ψήφιση. 

Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα, ναι. 

κ. Δημητριάδης: Αλλά δεν είπατε κάτι γι’ αυτό… 

Δήμαρχος: Απάντησα. 

κ. Δημητριάδης: Μόνο η λέξη σας πείραξε…  

Πρόεδρος: Έχουμε ξεκινήσει την ψηφοφορία. 

Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα, ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Γκιων; 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 
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Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα και το δεύτερο2. 

Ευχαριστώ.  

Έληξε η σημερινή  συνεδρίαση.  

 

  

                                            
2 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 91/2024 και ΑΔΑ: 617ΧΩΞΝ-ΚΟΛ   

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/617%CE%A7%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9A%CE%9F%CE%9B
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ι 

ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΝΤΩΝ 

 

Τα πρακτικά της 21ης Συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Πόρου, της 16ης 

Σεπτεμβρίου 2024, υπογράφονται από όλους τους συμμετέχοντες Δημοτικούς 

Συμβούλους3 ως ακολούθως : 

1 Γρίβα Ιωάννα (Πρόεδρος) 

 

 

2 Κουτουζή Ελένη (Γραμματέας) 

 

 

3 Κανατσίδης Γεώργιος 

 

 

4 Μακρή Αγγελική 

 

Απούσα 

5 Μάνεσης Κυριάκος 

 

 

6 Ροΐδης Κωνσταντίνος 

 

 

7 Μουτζουβής Κωνσταντίνος 

 

 

8 Ρούσσος Ιωάννης 

 

 

                                            
3 Βάσει της παρ.3, του άρ. 97, του Ν. 3463/2006 (ΦΕΚ 114/Α’/2006). 
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9 Γκιων Κωνσταντίνος 

 

 

10 Δημητριάδης Ιωάννης 

 

 

11 Κανατσίδη Ελένη (Αντιπρόεδρος) 

 

 

12 Καραμάνη – Μοσχογιάννη 

Κωνσταντίνα 

 

13 Λίτσας Χρήστος 

 

 

14 Παπαχρήστου Αναστάσιος 

 

 

15 Ροή Χριστίνα 
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ 

ΠΙΝΑΚΑΣ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ 

 

2
1

η
 Σ

Υ
Ν

Ε
Δ

Ρ
ΙΑ

Σ
Η

 90/2024 Λήψη Απόφασης επί του κατεπείγοντος χαρακτήρα της 21ης συνεδρίασης του 

Δημοτικού Συμβουλίου. 

ΑΔΑ: 6ΡΒ0ΩΞΝ-ΗΤ0   

91/2024 Έγκριση της υπ’ αριθμό 2/2024 Απόφασης της Επιτροπής Τουριστικής Ανάπτυξης & 

Προβολής. 

ΑΔΑ: 617ΧΩΞΝ-ΚΟΛ   

   

 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%A1%CE%920%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%97%CE%A40
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/617%CE%A7%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9A%CE%9F%CE%9B

